
                                                 

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 24-03-2019     

Της Μαρίας Αθανασίου, Βουλευτή Β’2, Δυτικού Τομέα

ΠΡΟΣ : Tον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Ουσιαστική  αρωγή  του  ιδιωτικού  τομέα  Υγείας  στο  ΕΣΥ  για  την
αντιμετώπιση της κρίσης του κορωνοϊού»

Κύριε Υπουργέ, 

Σύμφωνα  με  τα  μέτρα  που  ελήφθησαν  για  την  αντιμετώπιση  της  πανδημίας  του
κορωνοϊού στη χώρα μας, ο ιδιωτικός τομέας Υγείας ορθώς παραμένει ενεργός  για την
αντιμετώπιση  της  πανδημίας,  ως  αρωγός  του  Δημόσιου  Συστήματος  Υγείας.  Επειδή,
όμως, δεν είναι δυνατό να προβλεφθεί με ασφάλεια η πορεία, θετική ή μη, της ως άνω
επιδημίας, η ετοιμότητα της χώρας μας καθίσταται επιτακτική.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Από  τις  685  κλίνες  ΜΕΘ  και  ΜΑΦ  που  ανακοινώσατε  κατά  την  τηλεοπτική
ενημέρωση της 23-3-2020, ποιος είναι, ο πραγματικά ακριβής αριθμός των άμεσα
διαθέσιμων κλινών ΜΕΘ για τα κρούσματα από τον κορωνoϊό;

2. Προτίθεσθε  να  προχωρήσετε  σε  επίταξη  κλινών  ΜΕΘ  των  Ιδιωτικών
Θεραπευτηρίων,  δεδομένης  της  έλλειψης  κλινών  που  υπάρχει  στο  δημόσιο
σύστημα υγείας;

3. Γιατί δεν έχει πραγματοποιηθεί ως σήμερα επίταξη των Ιδιωτικών Μικροβιολογικών
εργαστηρίων,  ώστε,  αφενός,  να  εξετάζονται  γρήγορα  τα  κρούσματα  του
κορωνοϊού,  και  αφετέρου,  να  αντιμετωπισθούν  και  να  εξαλειφθούν  φαινόμενα
αισχροκέρδειας;

Η ερωτώσα βουλευτής
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